
    

Månadsmöte med Anna Borg den 14 februari 2023 

En av årets höjdpunkter bland månadsmöten är när Vattenfalls VD talar för Veteranerna. Den 14 februari 

samlades ca 100 personer i Solna för att lyssna på och ställa frågor till Anna Borg och ett drygt sjuttio-tal deltog 

digitalt via länk.  

Anna konstaterade inledningsvis att intresset för energifrågan är större än någonsin. Även om det delvis beror på 

olyckliga omständigheter (läs: Rysslands krig mot Ukraina) finns det också andra orsaker. Drivkrafterna för en 

fossilfri ekonomi växer sig nu allt starkare inte bara i Sverige utan även internationellt. Anna nämnde exempelvis 

att kunderna i allt högre utsträckning efterfrågar fossilfri el, inte minst inom industrin, att priset på CO2 driver 

teknikinnovation och att finansmarknaderna numera bedömer investeringar i fossila bränslen som högriskprojekt. 

Sammantaget innebär detta att Vattenfall ser ljust på framtiden trots att osäkerheterna är stora. I sin 

presentation gav Anna exempel på spännande industrisamarbeten vid sidan om HYBRIT och berörde också frågan 

om utveckling av små modulära reaktorer, sk SMR.  

Den efterföljande frågestunden (härligt generöst tilltagen) visade på ett stort engagemang från Veteranerna. 

Frågor ställdes bland annat om Vattenfalls samarbete med Svenska Kraftnät, om livstidsförlängning av kärnkraft 

och om möjligheterna att lokalisera kärnkraft till nya platser, om politisk risk (behövs en bred uppgörelse om 

energipolitiken?) och om utvecklingen på energimarknaden.  

Styrelsen gm Cecilia Hellner 

    


